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VAKANTIE 
 
Zo is er alweer een basketballseizoen voorbij en wat voor één?!! Een heel bijzonder seizoen, dat zeker... Tijd 
om even terug te blikken: 
Als basketballmoeder heb ik enorm genoten op de tribune tijdens de U12 en U14 wedstrijden. Trots op mijn 
mannen en op het samenspel van de teams. De U12 stond op het punt om kampioen te worden, en jeetje, 
wat hadden ze dat verdiend. Heerlijk dat we dat feestje toch met ze hebben kunnen vieren. Teammanager 
Jeroen: bedankt voor de organisatie! 
Als voorzitter weer hard gewerkt achter de schermen samen met mijn collega bestuurders. De werkgroep 
nieuwe website heeft topwerk geleverd. We zijn enorm trots op de gemoderniseerde en overzichtelijke 
website. Informatief én actueel vol leuke nieuwsberichten, trainingsoefeningen, kledingtips, etc. Mike en 
Erwin hebben er vele uren ingestopt en mannen: weet dat we dat enorm waarderen, dank!  
Trots ben ik ook op de trainers. Een fijne groep mannen die zich elke week enorm inzetten voor onze spelers 
om ze de nodige basketballskills aan te leren of te verbeteren. Onze trainers hadden al een tijd de wens om 
verder te professionaliseren dus hoe fijn dat Hans Epema ons team komt versterken. Voor zijn opleiding als 
BT4 trainer (= hoogste niveau) zal hij onze trainers gaan ondersteunen en helpen waar hij kan. Hans stelt 
zich even verderop voor in dit Frontnieuws. 
En dat de trainers enthousiast zijn, merkten we gelijk toen het seizoen stopte. Ze wilden door. Er was al zo’n 
tijd niet getraind door Corona dus dat halen we in. Ook in de zomer wordt er door getraind buiten ieders 
vakantie om. Houd de (nieuwe) groepsapps in de gaten voor meer informatie. Natuurlijk is dit vrijblijvend. 
Maar ben je thuis, kom dan trainen! 
En dan staat er alweer een nieuw seizoen voor de deur. Achter de schermen zijn we druk in overleg: wat 
willen we komend jaar oppakken? Hoe gaan we de jaarafsluiting vervangen? Welke materialen willen we 
nog aanschaffen voor als we straks de zaal weer in kunnen? enzovoorts. Hoewel ik heel veel zin heb in het 
nieuwe seizoen hoop ik ook echt op helpende handen! Want naast mijn gezin, mijn werk en mijn 
voorzitterschap ben ik met een opleiding begonnen aan de RU: Talented and Gifted Children. Enorm 
interessant, maar ook tijdrovend. De studiebelasting is zo’n 20uur per week. Dan is het puzzelen om al mijn 
werkzaamheden te kunnen volbrengen. Ik doe het met liefde, maar als er iemand binnen de club is die een 
paar uurtjes per maand tijd heeft om ons te komen ondersteunen, dan heel graag! Zo kunnen we UNLIMITED 
laten groeien en bloeien. Heb je vragen over wat je kan betekenen? App me gerust!  
 
Dan wens ik iedereen nu een hele fijne vakantie. Blijf natuurlijk basketballen, rust lekker uit en dan gaan we 
er volgend jaar samen weer een mooi, sportief, gezellig, fanatiek en prachtig jaar van maken! 

 
 

Groetjes Janneke de Wolf      
Voorzitter UNLIMITED 
06-43542230     
voorzitter@bvunlimited.nl 

Front 
nieuws 
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Zoek een sponsor actie! 
 
1. Peil je omgeving. 
Ken jij iemand in je directe omgeving met een eigen bedrijf of met een ingang in een bedrijf dat 
Unlimited misschien zou willen sponsoren? Vertel hen over onze vereniging en peil of er interesse is 
voor sponsering van Unlimited. 
 
2. Meld de geïnteresseerde bij het bestuur. 
Als je een bedrijf of persoon hebt gevonden die interesse heeft in het sponsoren van Unlimited, meld 
dit dan bij het bestuur. Dit kan via email: penningmeester@bvunlimited.nl 
Geef ook je eigen gegevens (naam, adres, telefoonnummer) door in deze mail. Nu zit het werk voor jou 
er al op. Je hoort snel van ons! 
 
3. Contact bestuur en toekomstige sponsor 
Vervolgens neemt het bestuur contact op met het bedrijf of de contactpersoon die jij hebt 
doorgegeven. We willen graag in gesprek met elkaar om met trots te vertellen over onze 
basketbalclub, over onze ambities en over de sponsormogelijkheden. Natuurlijk gaan we ook vertellen 
wat Unlimited het bedrijf te bieden heeft. Op die manier wordt sponsoring voor beide partijen 
aantrekkelijk en dat is voor ons erg belangrijk! 

 
4. Waardering 
Wanneer we samen tot een sponsorcontract komen, neemt het bestuur van 
Unlimited contact met jou op. We zullen je om je bankrekening vragen om de 
€25,- naar je over te maken. Een blijk van waardering voor je hulp, je 
enthousiasme en je betrokkenheid bij de club. Dankjewel! 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

HANS 

STELT ZICH VOOR! 
Hoi Hans, vertel eens wat over jezelf! 
Hallo allemaal, mijn naam is Hans Epema. Ik ben op 3 december in het 
jaar van het vuurpaard geboren in Leeuwarden, getrouwd en heb 3 
kinderen van 14, 16 en 18 jaar oud. Vier jaar geleden in Nijmegen Noord 
neergestreken om een mooie toekomst voor ons en onze kinderen op te 
bouwen, binnen en buiten de sport. Onze jongste (zoon) heeft 3 jaar in 
Nijmegen en het afgelopen jaar in Zwolle basketbal gespeeld. 
 
Wat is jouw link met UNLIMITED? 
Door ons volleyballende dochters is er een duidelijke link met (Gemini) 
Elst en was mijn aandacht bij de eerste thuiswedstrijd “in de Helster” 
vooral gericht op de grootte en belijning van de basketbalvelden. Twee 
jaar geleden al eens gekeken naar een training in de Westeraam voor 
een eerste kennismaking en ongeveer een jaartje geleden contact 
gezocht of ik de vereniging kan helpen. 
 
Heb je vroeger zelf ook basketbal gespeeld? 
Alweer 40 jaar geleden mijn zusje gevolgd naar basketbal, naast het 
spelen van voetbal. Helaas na een anderhalf jaar gekozen nog 3 jaar 
door te gaan met die sport, omdat mij beloofd werd in de selectie te 
mogen spelen. Niet dus. Zelf helaas te laat in Leeuwarden begonnen 
met basketballen en daardoor niet op een hoog niveau gespeeld, maar 
wel altijd van waarde geweest door hard te verdedigen. Begin jaren 90 
van de vorige eeuw begonnen met zelf training. Waar ik een tijdje in 
het seizoen 3 teams trainde en in 2 teams speelde.   
 
Wat wil je nog kwijt? 
De komende tijd ga ik de vereniging en de trainers ondersteunen voor 
mijn opleiding Basketball Trainer 4 (BT4). Ik vind het belangrijk dat de 
kinderen goed technisch leren basketballen en daardoor met plezier en 
als team gaan spelen. Vandaar dat ik graag mee help bij de trainingen 
van de nieuwe jonge spelers. Komend seizoen zal ik elke trainingsavond 
aanwezig zijn om of een andere trainer helpen of om zelf training te 
geven. Jullie mogen mij altijd “aanschieten” met vragen of advies. 
Doelstelling: denk je aan Elst, dan denk je aan UNLIMITED. 
 

Dankjewel voor dit interview! En natuurlijk super bedankt 
voor al je inzet voor UNLIMITED!   

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Wat leuk!  
Weer wat nieuwe spelers bij de club: 

 

Yorwin (U14) 
Julia (U10) 

 
We wensen jullie veel basketbalplezier bij Unlimited! 

 
 
 

En daarnaast heten we ook welkom: 
 

Hans (ondersteunend trainer) 
Welkom in het trainersteam. Op naar een mooie samenwerking! 

 

Jorwin (trainer) 
Welkom in ons vrijwilligersteam en alvast bedankt  

voor je bijdrage! 
 
 

WELKOM 
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Damir (U12) 
Danilla (U14) 

Boy (U18) 
Jesper (U18) 
Daniël (U18) 
Stijn (U18) 
Sem (U18) 

Joppe (U18) 
 

Bedankt voor jullie mooie spel,  
jullie sportiviteit en gezelligheid en wie weet tot ziens! 

We streven ernaar om in 
januari 2021 een nieuw 

U18 team te kunnen laten 
starten. Hiervoor gaan we 

o.a. clinics geven op 
middelbare scholen. Ken je 
iemand die het leuk vindt 

om te komen basketballen? 
Geef onze website door of 

neem hem/haar een 
keertje mee!  
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Waar het begon en nu ook eindigt… 
 
Eigenlijk zou ik BV Unlimited dit jaar met stille trom verlaten. Dat vind ik 
zelf ook wel prettig, maar de voorzitter appte of ik een stukje wilde 
schrijven in het Front Nieuws over mijn afscheid. Bij deze.  
De oplettende lezers van het Front Nieuws hebben in de rubriek Uit De 
Oude Doos al opgemerkt dat ik begin 1990 als trainer/coach werd 
aangesteld na een constructief gesprek met leden van het toenmalig 
bestuur, destijds nog Gemini Basketbal Elst geheten. 
Voor mezelf heb ik me als trainer altijd voorgehouden, drie seizoenen 
bezig zijn en dan stoppen. Daar zit voor mij een logica in. Het eerste 
seizoen is de spelers leren kennen, het tweede seizoen aansluiting bij de 
top-3 en het laatste seizoen gaan voor het kampioenschap. Dat was in 
1990 het geval. Begin van seizoen 1994 verliet ik de club, die toen 
omgedoopt werd in Veth/Unlimited. Overigens met behalen van het 
kampioenschap met Heren 2. 
Na een aantal jaren bij de Arnhemse club Blue Flubbers weer 
trainer/coach te zijn, werd ik in 1999 benaderd door leden van Unlimited 
of ik interesse had om in Elst weer trainer te zijn. En dat had ik. 
Echter de samenwerking werd, begin seizoen 2000/2001, door mij 
abrupt onderbroken na het plotselinge overlijden van mijn zus. Ik besloot 
om een lange tijd rust in te lassen. Dus ook stoppen met het volgen van 
de nodige trainersclinics waardoor ik mijn trainer B-licentie niet verlengd 
zag.   
Enkele spelers van H2 van Unlimited vroegen mij in 2004 of ik wat voor 
voelde om weer een team te trainen. Eigenlijk bedoelden zij ‘hun’ team. 
Na overleg met het thuisfront, mijn vrouw moest het uiteraard ook goed 
vinden dat ik drie keer in de week weg ben, ging ik akkoord. 
Net als Heintje Davids keerde ik weer terug in Elst. Voor degenen die niet 
weten wie Heintje Davids is, dat was een Nederlandse variétéartieste die 
afscheid nam en niet lang daarna weer terugkwam op het podium. Maar, 
dit even terzijde. 
Ook deze terugkeer bij Unlimited was niet voor lange tijd, want in 2005 
overleed mijn vader toch nog plotseling. En weer stopte ik met trainen 
en coachen bij de club. In die periode na 2005 werd ik (geruchten gaan 
snel in de kleine basketbalwereld) door verschillende clubs in de regio 
benaderd om een eerste herenteam te trainen en te coachen. Daar had 
ik voorlopig geen behoefte aan.  
Toch hapte ik niet lang daarna toe en weer was het Unlimited de club 
waarvoor ik koos. Dat was in 2007, maar na een seizoen viel het team 
om verschillende redenen (werk, school, contributiegeld te duur etc.) uit 
elkaar en was er geen competitiewaardig team samen te stellen. 
Wederom verliet ik de club. 
 

 

TOT ZIENS… 

https://nl.wikipedia.org/wiki/Nederland


  
In de afgelopen jaren mag ik wel stellen, dat ik met het basketbal in de 
regio de feeling een beetje kwijtraakte. Totdat Geert Spies van Unlimited 
mij in 2017 een mail stuurde of ik het juniorenteam onder mijn hoede 
wilde nemen. Ik zag potentie in deze jonge groep. Helaas, na een goed 
seizoen viel anderhalf seizoen later dat team uit elkaar. Erg jammer. 
Ondertussen zag ik dat de club een jong, enthousiast bestuur heeft. 
Daarnaast constateerde ik dat er ook ouders zijn die de vereniging graag 
willen helpen. Dat ook oud-spelers terugkeren bij de club is meer dan 
een goede ontwikkeling. Uiteraard gaan we niet voorbij aan de rol die de 
huidige trainers (Robbert, René, Luuk, Jan, Dennis, Hans en Jorwin) 
hebben. En niet te vergeten de stille kracht achter de schermen, Geert 
Spies.  
Eind 2017 rolde ik in het bestuur van de Stichting NK Straatmuzikanten in 
Elst, waar ik sinds 2009 jurylid ben. Begin 2018 kreeg ik bij deze stichting 
diverse taken, die ik leuk vind om te doen. Daar is sinds eind 2018 het 
voorzitterschap alsook een deel van het penningmeesterschap 
bijgekomen. Kortom; druk, druk, druk. Een nieuwe uitdaging voor deze 
gemotiveerde groep die net een nieuwe stichting heeft opgezet met een 
heus bestuur. 
Mijn taken bij BV Unlimited waren de afgelopen tijd naast interim-trainer 
ook arbiter en web-redacteur. Met de ingebruikneming van de nieuwe 
website, opgezet door Mike de Wolf en Erwin Tobben onder auspiciën 
van Janneke de Wolf en Gaby Lamers, zie ik dat Basketball Vereniging 
Unlimited helemaal klaar is voor de toekomst in de schaduw van de 
coronapandemie.  
Met een gerust hart verlaat ik Unlimited, dat nu een club heeft met 
energieke, vindingrijke mensen.  
Heel veel succes gewenst aan iedereen van BV Unlimited en bedankt 
voor de fijne periodes bij de club waar het voor mij begon en nu dus ook 
eindigt… 
 
Hoe zeggen ze dat ook alweer? Aju, hè! 
 
Door Paul Lapian 
Arnhem, 24 juni 2020 
 
 



  

KLEURPLAAT 



  
…er een dames recreanten team gaat starten in het nieuwe  

seizoen. Elke donderdag van 20:30-21:30uur kunnen dames werken 
in de Westeraam aan hun basketball-skills.  
Meer info? Mail naar secretariaat@bvunlimited.nl 

 
...de nieuwe website op de ALV gelanceerd is! Heb je al een kijkje  

genomen? Behalve alle info over UNLIMITED vind je er ook wekelijks 
leuke nieuwtjes en filmpjes! Mike en Erwin: BEDANKT!!! Jullie  
hebben onze ideeën perfect weten neer te zetten... 

 
…Jens & Robin hun maatschappelijke stage hebben afgerond bij  

UNLIMITED met een heerlijke ijsbon? Bedankt en geniet van de ijsjes! 
 
…de eerste 51euro die is opgehaald via Sponsorkliks op de rekening staat  

van UNLIMITED? Mocht je iets willen kopen bij een webwinkel, doe 
dit dan via de sponsorkliks button op onze website en sponsor direct 
onze club! 

 

…de eerste 6 spelers van de U14 hun spelregelbewijs hebben gehaald en  
daarvoor een bioscoopbon cadeau hebben gekregen. Stuur ons een  

foto (met basketbal      ) vanuit de bios voor in het Frontnieuws! 
 
...het sponsorgeld van de sponsor- 

Lay-up-actie wordt gebruikt  
voor nieuw trainingsmateriaal? 
De trainers gaan in de  
Zomervakantie samen de  
Trainingen voorbereiden en  
zoeken daarbij uitdagend  
nieuw materiaal! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 

ACTIVITEITEN KALENDER 

 

SEIZOENS 

OPENING* 

IN SEPTEMBER 
2020 

 

CLINICS 
KENNISMAKING 

OUDER KIND TOERNOOI 

*i.v.m. de Corona maatregelen kwam onze jaarafsluiting te vervallen. Daarom nu een 
seizoensopening. Leden van seizoen 2019-2020 zijn natuurlijk welkom! We laten de 
nieuwe datum z.s.m. weten. Dit is afhankelijk van de externen die de clinic gaan 
organiseren... 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

TOT ZIENS… 
Beste allemaal, 
 
De afgelopen weken zijn voor mij veelbewogen weken geweest. 
Door de Corona pandemie kwam de wereld op zijn kop te staan en 
hebben we daar allemaal onze lasten van gehad. Het basketbal viel 
ineens weg net voor de U12 kampioen zou worden. Een bittere pil 
natuurlijk. Als secretaris van UNLIMITED was dit samen met de rest 
van het bestuur natuurlijk een enorme uitdaging. Er moesten 
stappen en beslissingen worden genomen die uiterst vervelend 
waren. 
 
Maar de Corona tijd heeft mij ook wat positiefs opgeleverd. De 
Esports Community waarvan ik eigenaar ben nam een enorme 
toevlucht. En de ideeën om daar een bedrijf van te maken werden 
met de dag serieuzer. Hierdoor ontstond voor mij steeds minder tijd 
voor de functie van secretaris en ook als trainer. Weloverwogen heb 
ik dan ook besloten te stoppen in beide functies. 
 
Hoewel ik met heel veel plezier beide functies heb uitgevoerd ben ik 
van mening dat je voor iedere uitdaging 100% moet gaan. En dit is 
niet iets wat ik waar kan maken in de toekomst. En deze mooie club 
verdient dat wel. Ik blijf de club een warm hart toedragen alleen nu 
vanuit de kant als toeschouwer. Ik wil iedereen bedanken voor het 
vertrouwen in mij en de inzet van iedereen. 
 
Tot op de tribune! 
 
Groet Dennis van Setten 
 



  

 

VACATURE 

 

 

  Met spoed gezocht: 
 

Secretaris 
voor basketballvereniging UNLIMITED! 

Vind jij het leuk om deel te nemen aan het bestuur en ongeveer 1x 
per 6 weken met elkaar te bespreken waar we staan als club, wat 

we willen verbeteren en met ons mee te denken?  
Dan zoeken we jou! 

 

Het is erg belangrijk dat er nu iemand uit de club opstaat om het 
bestuur in deze rol te ondersteunen aangezien alle huidige 
bestuursleden óf een nieuwe baan óf een intensieve studie 

hebben. Wanneer er zich niemand aanmeld, kunnen we niet 
garanderen dat de club verder ontwikkelt of alle activiteiten e.d. 

doorgang vinden. Vele handen maken tenslotte licht werk!   
 

 

Interesse? Mail naar: 
voorzitter@bvunlimited.nl 

of meld je aan via de website 
 
 
 

Daarnaast: 
Voor elk team worden er jaarlijks extra activiteiten georganiseerd. 
Nicole is er voor de U10, Femke voor de U12 en nu zoeken we nog 

een ouder voor de U14 en U16. Lijkt jou dat leuk? 
Belasting: ongeveer 5 uur per seizoen. 

 
Kijk op het prikbord in dit FN voor nog meer hulpvragen... 
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WOORDZOEKER 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PRIKBORD 
Op het prikbord vind je oproepjes voor hulp bij de vereniging. Maar 
ook kan je hier je basketbalkleren te koop aanbieden, een oproepje 
doen, enz. Wil je iets geplaatst hebben mail dit dan naar 
redactie@bvunlimited.nl of voorzitter@bvunlimited.nl  

GEZOCHT 
SECRETARIS 

Wil je meer info?  
Mail naar  

voorzitter@ 
bvunlimited.nl 

TIP 
Weet jij een sponsor 

die Unlimited wilt 
sponsoren?  

Tip ons en beloon 
jezelf met €25,-*  

 

SCHRIJVER 
Kan jij leuk schrijven? 

We zoeken iemand 
die 5x per jaar een 

column wilt schrijven 
als basketbalmoeder 

of -vader. 

mailto:redactie@bvunlimited.nl
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In welk team speel jij?  
Ik speel in de u12 
 
Vertel eens iets over jezelf… 
Ik ben Roan Tobben. Ik ben 10 jaar oud  
en ik speel graag met mijn vrienden. 
Daarnaast game ik ook heel veel. 
 
Waarom ben je gaan basketballen? 
Mijn broer zat eerst op voetbal en ik dacht  
ik wil een andere sport gaan proberen  
en toen koos ik voor basketbal. 
 
Wat is jouw beste basketbal techniek? 
Ik heb niet echt een techniek maar als ik in een wedstrijd zit 

bedenk ik allemaal gekke dingen hoe ons team alsnog kan winnen. 
We zijn dit jaar kampioen geworden. Dit hebben we nog gevierd 
tijdens de training. 
 
Aan wie geef jij de bal door en waarom? 
Ik geef de bal aan Bram, want het is een goeie vriend, en ik zit bij Bram in de 
klas. 
 

 
 

IK GEEF DE BAL DOOR  

AAN…   Roan 



 
 
     

 
 
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BASKETBAL VOOR DUMMIES    
Wat weet jij van basketbal? Veel? Weinig? Het is niet erg 
als je niet alles weet hoor. Elk Frontnieuws vind je in deze 
rubriek wat leuke feiten over basketbal. Dan ben je straks 
een pro! 
 
In de loop der jaren zijn er nogal wat wijzigingen geweest 
in de regels: 
 

 In het begin werd er niet met een basket gespeeld 
maar met een rieten perzikmand die op de 
achterwand van de gymzaal bevestigd was. 
 Hierdoor moest de bal na elke score uit de mand 
worden gehaald. 
 Het was dus ook mogelijk om de muur als hulpmiddel 
te gebruiken.  
 Pas vanaf 1945 geen limiet heeft op het aantal keren 
dat hij/zij gewisseld mag worden. 
 Tussen 1921 en 1934 mocht dat slechts twee maal. 
 Tussen 1934 en 1945 slechts drie maal. 
 Tegenwoordig moet je na je 5de persoonlijke fout het 
spel verlaten. Tot 1911 was dat al met 2 fouten. 
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Anderhalve meter 
 
Er is al veel geschreven over het coronavirus. Hoe we met deze nieuwe 
situatie omgaan, wat we ervan vinden, waar we op moeten letten 
enzovoort. Inderdaad, het is best lastig en we moeten allemaal even 
een pas op de plaats maken. Het gaat volgens mij zeker een tijdje 
duren voordat wij weer terug kunnen naar een ‘normale’ situatie. 
Een ding is zeker, tenminste wat het basketballen betreft. Als we deze 
maatregelen de afgelopen tijd goed uitvoeren, is er niets aan de hand. 
Toch? En nu de maatregelen per 1 juli zijn versoepeld, mogen wij weer 
basketballen met contact. Dat is alleen maar positief. 
Ik beschouw de periode die wij even niet in de zaal mogen ook als 
positief, want toen zijn wij gedwongen om buiten te gaan trainen en 
spelen. Dat is op zich een prima gegeven. Zo weten de leden ook weer 
wat buiten basketballen betekent. 
In mijn jonge jaren waren er slechts twee, hooguit drie 
basketbalpleintjes in de hele stad waar je, als de zomervakantie was 
begonnen en de scholen en hun speelzalen sloten, terecht kon. Wij 
gingen toen die pleintjes/velden af om te kijken of er ook jongens 
waren die zin hadden om te ‘ballen’. Zo leerde je jouw 
basketbaltechnieken als dribbelen, passen, schieten en vrije worpen 
nemen te vergroten. En zo ook hopelijk zelf beter en sneller te leren 
spelen.   
Dat zie ik nu gelukkig weer terug. Niet alleen in Elst, ook elders. 
Kinderen, die bij een club basketballen of basketballen gewoon leuk 
vinden, zijn op de buitenveldjes aan het spelen. Een goede 
ontwikkeling, constateer ik. Vooral nu de NBB het 3-tegen-3 spel hard 
aan het promoten is.  
Door vaak buiten te basketballen leren kinderen beter met de 
omstandigheden om te gaan. Ja natuurlijk, je hebt dan last van de 
wind, je hebt last van de zon die precies in je gezicht schijnt, net op het 
moment dat je wilt schieten, de bal stuit net op een kiezelsteentje dat 
toevallig op het veld terecht is gekomen en nog meer van die 
onaangename momenten. Dat zijn allemaal elementen waarmee je in 
de buitenlucht rekening gaat houden en waardoor je beter voorbereid 
bent op het spel. Deze ervaringen neem je mee als de nieuwe 
competitie begint. 
En wanneer in die nieuwe competitie iemand even vergeten is dat 
hij/zij jou strak moet verdedigen en jij daardoor anderhalve meter 
ruimte krijgt, wat doe je dan…? Juist! Je schiet gewoon en uiteraard 
ook raak. En dan hardop zeggen zoals de NBA-spelers dat meestal 
doen: ‘IN YOUR FACE!!!’ Dus, niet nadenken, maar gewoon doen! Sorry 
coach… 
Alvast goede vakantie (in Nederland?) gewenst en allemaal heel veel 
succes in het seizoen 2020/2021! 
 

Ene M. J.O.R. Dan 
 



 
 
 
 
 
 
 
  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

UIT DE OUDE DOOS    

Regelmatig doet de redactie een greep uit het toch wel rijke verleden van BV 
Unlimited. Onze vereniging kent de afgelopen jaren, eerst als Gemini 
Basketball en later als BV Unlimited, aardig wat ontwikkelingen.   
Deze keer gaan wij eens niet zo héél, héél ver terug. Namelijk in het seizoen 
2017-2018 en seizoen 2018-2019. Dat ligt voor velen nog bijzonder vers in het 
geheugen en bij anderen is dat wellicht niet het geval. Vandaar deze terugblik. 
Zoiets is nu toch ook een archiefverhaal, nietwaar? 
BV UNLIMITED kampte, net als veruit de meeste zaalsportverenigingen in deze 
regio, met kadertekort. Dat moest uiteraard opgelost worden, en hoe doet de 
vereniging dat? Er zijn diverse mogelijkheden, zoals ouders van de leden 
vragen, de hort opgaan en via media een oproep doen, in je directe omgeving 
mensen aanspreken, oud-spelers vragen of via een Algemene 
Ledenvergadering een aller-, allerlaatste poging doen om de leden en ouders te 
motiveren. Dat heet dan een bestuurscrisis. 
Dat is geen schande, want als er uit de leden (die hebben naast rechten 
uiteraard ook plichten) zelf weinig animo komt, dan gooit het bestuur de 
zogenaamde knuppel in het hoenderhok. Dat wil zeggen: als je in een 
hoenderhok een knuppel gooit, dan beginnen alle kippen te schreeuwen en in 
paniek te raken. Kortom: je zorgt voor opschudding. In het geval BV Unlimited 
zeg jij dan simpelweg dat de vereniging op houdt met bestaan. 
Net zoals in het bijna veertig jaar bestaan van BV Unlimited staan er altijd wel 
meerdere mensen op, die de vereniging draaiende gaan houden. Zo verging het 
in dat seizoen met enkele gegadigden, die hun bijdrage willen gaan leveren 
waardoor de club weer opgelucht adem kan halen.  
Voorzitter Wim ten Bosch wilde toen graag nieuwe, jonge gezichten bij 
UNLIMITED zien die zijn functie en de functie van de alleskunner binnen de 
club, wedstrijdsecretaris Geert Spies, over gingen nemen. Gelukkig voor de club 
waren Gaby Lamers en Saskia Kimmel bereid aan te blijven als respectievelijk 
penningmeester en secretaris. Nog gelukkiger was de club met nieuwe 
gezichten als Janneke de Wolf als toekomstige voorzitter en Rianne Tobben 
(toekomstige wedstrijdsecretaris) in januari 2019 alsook met de andere 
technische kaderleden als Robbert Sardjoe en René Meevis, die overigens al 
een tijdje als een motor de jongste groep aandrijft.  
Zo is de toekomst van BV Unlimited weer voor een groot deel gewaarborgd. 



 

 
 
 
 
 
 
     
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

IDEEENBUS    

Heb jij ideeën voor de club? Tips voor het 
bestuur? Laat het ons weten! 
Mail naar voorzitter@bvunlimited.nl. 
We zien alle ideetjes graag tegemoet… 
Wil je meedenken in het bestuur of op 
welke manier dan ook betrokken zijn bij de 
club? Stuur dan ook een mailtje naar 
bovenstaand adres. Hopelijk tot gauw! 
 

 

IN HET ZONNETJE    

 
 
Deze editie willen we graag de volgende mensen bedanken: 
 

Paul Lapian: 
Voor al je kennis en tijd die je in de club hebt gestoken in 

heel veel verschillende rollen! 
 

Dennis van Setten: 
Voor de fijne trainingen van de U12 en voor de paar 

maandjes dat je het bestuur hielp. 
 

mailto:voorzitter@bvunlimited.nl


 
 

 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
   
 
 
 
 
 

 

redactie@bvunlimited.nl www.bvunlimited.nl 

Dit was het laatste Frontnieuws van het seizoen. 
 

- Vanaf 13 juli vinden jullie alle informatie 
voor het nieuwe seizoen op de website: 
www.bvunlimited.nl 

 
Trainingstijden 2020-2021, nieuwe 
teamindeling, de jaarkalender, enz.  

- Maandag 17 augustus ontvangen jullie het 
eerste Frontnieuws van het nieuwe seizoen. 
Daarin de info over de eerste trainingen, de 
kick off en de laatste updates… 
Maar nu eerst: een fijne vakantie! 

 
 
 
 
Heb je een bijdrage voor het Frontnieuws?  
Graag mailen voor 27 juni 2020. 

http://www.bvunlimited.nl/


 
 
 
     


